

PROTOKOLL

fört vid styrelsemöte 2025-09-17

Närvarande:

Peter Hult, IMT
Kjell Karlsson, ITN
Torbjörn Larsson, MAI
Janerik Lundquist, IEI
Åsa Rybo Landelius, IFM
David Rule, MAI
Carina Wennerholm, HVM
Therese Winder, UF
Per Gyberg, TEMA, suppleant
Maria Hedtjärn, UF, suppleant
Tove Mattsson, IBL, suppleant
Darcy Parks, TEMA, adjungerad

Frånvarande:

Krzysztof Marciniak, ITN, ordförande
Maria Ewerlöf, HVM
Robert Andersson, SULF, adjungerad

§1 Inledning och formalia

Ordföranden Krzysztof Marciniak var sjuk varför vice ordförande Janerik Lundquist tog över klubban och öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Dagordningen godkändes och Maria Hedtjärn utsågs till justeringsperson. Föregående protokoll är justerat och publicerat på hemsidan och i vårt Teams.

§2 Information från kontaktförbundet

Robert Andersson var frånvarande varför ingen information från kontaktförbundet.

§3 Förberedelser inför årsmötet – avstämning

Planeringen av mötet löper på. Kvar är att hitta en lämplig talare till årsmötet. Ett tema som diskuterats är ekonomistyrning på LiU, men vi avvaktar ifall det dyker upp något annat aktuellt. Kommunikationsgruppen kommer inom kort att mejla medlemmarna om att skicka in motioner.

§4 Förordnandet av rektor för Linköpings universitet från och med den 1 juli 2026

Janerik Lundquist informerade om rektor är villig att kandidera för en sista tredje period. Olika hörandegrupperingar ska då träffa rektor med anledning av detta. I den fackliga hörandegruppen beslutades att Saco-S ska representeras av Krzysztof Marciniak och Janerik Lundquist med Carina Wennerholm som ersättare.

§5 Fortsatt diskussion kring arbetsmiljögruppens rapport

Peter Hult ledde den fortsatta diskussionen och noterade flitigt olika kommentarer rörande gruppens bilder/slutsatser. P.g.a. tidsbrist beslutades diskussionen fortsätta på internatet den

14-15 oktober. Gruppen ska då se till att lyfta några särskilda frågeställningar från det gedigna materialet.

§6 Lönerevisionsgruppen rapporterar

Jan Erik Lundquist rapporterade om att prefektdialoger pågår. Ambition är att vara klar inom närmsta veckan. Därefter kan man sätta fart med lönesättande samtal ute i verksamheten. Förhandling om doktorandlönestegen är redan genomförd. Max- respektive minimumlön i varje steg är fastställda. Nu ska varje institution placeras inom respektive steg. Så fort det är klart ska kommunikationsgruppen skicka ut info om detta till alla doktorandmedlemmar. Åsa Rybo Landelius informerade om att det har funkat bra att avgöra till vilken förhandlingsorganisation som ska ansvara för var och en av dubbelanslutna medlemmar i OFR/S och Saco-S detta år.

§7 AAE-gruppen rapporterar

David Rule rapporterade kort att gruppen genomfört två interna möten och har ytterligare ett inplanerat för att gå igenom bl.a. fritextsvaren i enkäten rörande lärarnas arbetstidsavtal i väntan på att hitta en mötestid med arbetsgivaren.

§8 (Övriga) arbetsgrupper rapporterar

a) Doktorandgruppen

Man ska ha ett möte med Doktorandombudsmannen 2025-09-23.

b) BESTA-gruppen

Gruppen inväntar möte med arbetsgivaren.

§9 LSG-frågor

a) Information om tjänstgöringsplansprojektet

Åsa Rybo Landelius informerade om att projektet för tjänstgöringsplaner är påbörjat. Infomejl till prefekterna och LSG-ombud har gått ut från Saco-S. Två digitala möten med LSG-ombud är genomförda för att svara på frågor. OFR är informerade också. Nästa steg är att informera alla våra medlemmar senare i höst.

b) Info på LSG för Fakultetskanslier och NSC 15 september

Åsa Rybo Landelius informerade att man hållit ett infomöte för medlemmar på NSC som ligger under LSG för Fakultetskanslierna.

§10 Internatet 14–15 oktober

Therese Winder rapporterade om att man jobbar på med planeringen/dagordning. Man tänker bjuda in en extern föredragshållaren från Futurion vid namn Anton Landehag som ska hålla föredrag med rubriken "Generation genväg". Kostnad för detta kommer att belasta våra fackliga medel. Åsa Rybo Landelius har styrt upp transporterna och vilka som ska samåka med vilka. Beslutades att förlänga internatet första dagen så vi inleder med fika kl. 9:30 och därefter genomför vi ett styrelsemöte kl. 10:15-12.

§11 Två doktorandföreläsningar om doktorandernas rättigheter och mingel lunchtid i Linköping 3 oktober 10:30—14:30 med Catrine Folcker (SULF)

Tove Mattsson efterlyste representanter från Saco-S den 3 oktober då det genomför två doktorandföreläsningar runt lunch i sal Zero (hus Zenit, plan 2). Material från facket kan ställas på plats redan kl. 10 och sedan bör vi ha några där på lunchen kl. 12-13.

§12 Kort redogörelse från CSG 2025-09-08

Therese Winder redogjorde kort för de större punkterna vid CSG föregående vecka. Det informerades om rektors "Handlingsplan för AI-säkrad utbildning" samt det fortsatta arbetet med LIRE2025, men det var inga större diskussioner. Däremot var det mer diskussioner när det informerades om det s.k. SMART-projektet som går ut på att göra en översyn av det samlade verksamhetsstödet, till att säkra resurser till Linköpings universitets kärnuppdrag; forskning och utbildning.

Tove Mattsson kommenterade handlingsplanen för säkrad AI-utbildning och efterlyser en utredning om det är rättssäker examination då man lagt mycket ansvar på kursansvariga i tidigare handlingsplan från 2023.

Per Gyberg var orolig för att SMART-projektet skulle bli en "Effektiviseringsutredning 2.0" där man bara beslutar om att dra ner på verksamhetsstöd och inte optimera det hela. Inte bra om mer administration hamnar på lärare istället.

§13 Övrig information

a) Kommande nätverksträffar

Janeriik föreslogs denna punkt tas bort från kommande dagordningar då vi ändå alla får kallelser per mejl. Styrelsen instämde.

b) Redogörelse från Introduktionsdag till nyanställda den 11 september

Åsa Rybo Landelius redogjorde för introduktionsdagen som genomfördes den 11 september där hon och OFR höll en kort presentation om facket vid LiU. Det var parallella sessioner på svenska och engelska. Konstaterades att det är många nyanställda som verkligen behöver denna information.

c) Kort redogörelse från fortsatt arbete om ny version av AO

Torbjörn Larsson informerade från arbetsgruppen som jobbar med ny arbetsordning. Det är bra dialoger och man lyssnar på representanterna från kärnverksamheten men arbetet går inte särskilt fort framåt.

§14 Parkeringslista

Inga frågor parkerades.

§15 Information till medlemmar

Informationen om de nya doktorandlönerna ska skickas ut när allt är klart.

§16 Övriga frågor

Inga övriga frågor.

§17 Mötet avslutas

Ordföranden tackade för dagens möte och avslutade detsamma.

Vid protokollet:

Justeras:

Kjell Karlsson

Janeriik Lundquist

Maria Hedtjärn

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign